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حازم صلاح أبو اسماعيل

انا عندي نقاط ضيعت الدعوة الاسلامية النقاط دي كل ما بنقطع وقت للامام النقاط دي يا اخواني ضيعت وقت كتير جدا وانا الحقيقة
حريص ان انا اقولها علشان تعرفوا احنا فين - 00:00:00

الرسول عليه الصلاة والسلام لما بعث ابن رئيس البلد ابن عبدالمطلب مش حاجة بسيطة وكمان محبب جدا الى الناس بيحبوه جدا
وانسان اخلاقه الناس تتمنى تقرب منه بس يعني عنده فرصة ما يزعلش حد ده. ده ما يقولش ده ما يزعلش حد - 00:00:32

ده الناس بيقولوا شعر بيغنوا شعر في حبه ما فيش بعد كده وبيحكم بين الناس لدرجة ان حكمه في قصة الحجر الاسود مشهورة
وانتم عارفينها كلكم لما اصبح رسول الحقيقة - 00:01:03

انت تفاجأ بوضوح المعاني اللي هو ذكرها واكتر من كده بقى انه ما اشتغلش ابدا بالعمل الخيري ابدا فضل يشتغل للاسلام للعقيدة
لتحويل الناس فيطلع واحد يقول لي لأ ازاي هو مش هو شاف - 00:01:25

حلف الفضول وقال ده انا لو دعيت الى حلف الفضول في الاسلام لاجبت هي القصة ايه؟ ان ان مكة دي بلد كانت بتاعة تجارة. بيجي
لها تجار فاهل مكة الزاهر كانوا يمسكوا واحد يضربوه وياخدوا فلوسه يسرقوا مش عارف ايه بقية الدين ما يدفعوهوش يتهربوا منه

اي حاجة - 00:01:50
الكلام كان ماشي عادل يسرق يسرق انما لقوا ان ان السمعة التجارية لمكة هتضيع فقعدوا قالوا لأ نتفق بقى ما حدش يزلم لاحسن ده

احنا كده الناس هيبطلوا يجوا لنا - 00:02:12
فعملوا حلف الفضول ده انه نقف مع المظلوم فالرسول عليه الصلاة والسلام بيقول انا شفت الحلف ده ولو دعيت به في الاسلام لاجبت

انا اقول لك ايه بقى انا اقول لك ايه اللي لو دعيت به في الاسلام لاجبت طب ما تدعو انت الى حلف الفضول. اعمل عمل كده
اجتماعي وتدعو الى مؤسسة - 00:02:26

انقاذ المظلوم يقول لك لأ انا اعمل لعقيدتي ورسالتي لاقطع لها شوطا انما العمل الاجتماعي ده ازا دعيت اليه اروح انما لست انا لست
انا من يدير عملا اخر غير عمل عقيدتي ورسالتي وديني. عشان كده كان بيقطع شوط وبيكسب لقدام - 00:02:51

انما مش كل حاجة فرصة بقى هنكسب من خلالها مدعوين النهاردة بنشوف شغل مسلا كفالة يتامى يقعد يكفل اليتيم يكفل يتيم
يكفل يتيم مشكور جزاه الله خيرا وبعدين اليتيم يكبر لا بيصلي ولا بيصوم ولا ويمكن ما بيدخن ويمكن بيروح يعاكس بنات على

الكوبري ويمكن ويمكن - 00:03:19
هي دي الدعوة لا لا سلف لها في دعوة النبي عليه الصلاة والسلام ابدا الحاجة التانية يا اخوانا يا مسلمين بلال بيتعزب اهو بلال

وبيقول احد احد والصخرة وبعدين ما عرفش يقول احد احد كمان ورافع صباعه - 00:03:42
العافية طيب مين اللي انقز بلال ابو بكر راح اشتراه واعتقه؟ الله! ما فيش منزمة اسلامية تجمع من ده دينار ومن ده اتنين ومن ده

خمسة ومن ده درهم ومن ده غيره ويعملوا اعتاق - 00:04:04
المظلومين حاجة غريبة جدا مع انه في اغنياء ممكن انما هذا يفعله الفرد المسلم قربة الى ربه عز وجل زي ما بيصلي وبيصوم انما

العمل الاسلامي في مرحلة التأسيس هو نصرة الرسالة والوصول بها - 00:04:20
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اما تقوم الدولة الدولة هي تؤدي هذه الاعمال. انما انا النهاردة اخد الافراد واقعد احط له ثقوب خروم في في الجوانب تنفس تنفس
وفي الاخر تلاقي ما فيش دعوة لا تصل الى شيء - 00:04:47

كان في زمان واحد حكيت انا القصة دي من تلاتين سنة في مسجد عقبة في الدقي رجل كان من الاتراك وكانت له دعوة رائعة  وكانت
دعوته يعني يتكلم نارا على - 00:05:04

اعداء الاسلام وكان يحول قاوموه ولم يستطيعوا فذهبوا اليه بحيلة في منتهى البساطة يا استاز فلان ما شاء الله عليك احنا امنا
باللي انت بتقوله وقررنا ان انت تتولى اللي انت عايزه في البلد - 00:05:24

خد مليون جنيه دول اعمل بهم ايه؟ لليتامى دي ميزانية اليتامى مليون جنيه لبناء المقابر مليون جنيه لكذا مليون جنيه عمل
مشروعات عزيمة جدا ولسه فاضل عنده شوية من الفلوس يعني ادوا له عشرة مليون صرف تمانية مليون مشروعات وفاضل اتنين

مليون - 00:05:43
لسة بيفكر يعمل ايه بالاتنين مليون لقاهم باعتين له اربعة تاني. ستة تاني والراجل العزيم والعالم يدي له جوايز لانه ادخل وظل هكذا

تلاتين سنة ثلاثين سنة ثم مرض ودخل المستشفى - 00:06:06
وكتب هذه الوصية يقول انا اكتب اليكم وصيتي وانا ارتج واتزلزل الان من البكاء لاننا عندما بدأت كنت على الحق ادعو اليه فظلوا

يمكنون لي في مجالات غير مجال الحق. اللي المفروض امشي فيه وظننته يخدم ديني - 00:06:25
استوعب تلاتين سنة من عمري وانا الان على فراش الموت وليس بيدي اني ارجع مرة تانية. فوصيتي للمسلمين من بعدي اوعوا يا

مسلمين يغروكم بانكم تؤدوا اعمال اجتماعية لتتركوا عمل الرسالة ورفع الراية - 00:06:51
ولذلك فالنبي عليه الصلاة والسلام لما راحوا له قالوا له هنخليك انت الملك. قال لهم لأ طب ده احنا ما كناش عارفين نوصل الدكتور

محمد مرسي يبقى رئيس الجمهورية وكنا خايفين يجيبوا شفيق - 00:07:09
هم كانوا هيخلوا الرسول ملك ونخلص قال لهم لأ طب هنخليك اغنى واحد لأ امال عايزين عايز ايه كان يقدر يقول لهم طلب الملك

وانا هعدل بقى واشوف لأ انا عايز المنهج نفسه يسير. يمشي دي عقيدة - 00:07:24
دي مش لعبة. ده مش شيء احنا بنتصرف فيه. احنا مستخلفين عليه يا اخواني احنا مستخلفين عليه عشان كده يا اخواني احنا الان

وان كان ده برة الموضوع بس احنا بنبدأ حركة غير عادية - 00:07:44
احنا من يوم اربعة رمضان احنا ما بنمش في القاهرة ربنا يجزيهم خير ومن يأتون من محافزات ما بنمش لانه ازا افلتت فرصة

التأسيس الان ازا افلتت فرصة التأسيس الان - 00:08:03
سترتد الامور لا قدر الله. واحنا عايزين معاذ الله خايفين من حالتين خايفين ان احنا نرجع تاني نفقد الطريق نبقى مش عارفين هو

المسير ازاي وخايفين ان احنا نرتد الى ما كنا فيه من قبل. فقد الطريق والارتداد ده اللي احنا خايفين منه - 00:08:22
وعايز اقول لكم بصراحة كده مش زمان كان فيه امن دولة والجوامع مقفولة وما فيش ولا اعتكاف ولا صلاة ولا معسكرات ولا ولا ولا

ولا ولا ولا. طب دلوقتي المساجد موجودة - 00:08:43
فين انوار المساجد في السحر وفين اصوات القائمين؟ فين الاعتكافات فين النساء اللي بتحط ملاية وتعتكف وفين الشباب وفين فين

الحركة الايمانية لو كنا صادقين دي فرصة ان نسرع الى المساجد ونسرع الى المقاهي ونسرع الى النواصي - 00:08:55
الشاب اللي على الناصية ده احنا احنا لما بدأنا في انتخابات الرئاسة اللي كان بيتكلم عنها الدكتور حازم الان فعلا انواع من من

تجاوبوا مع هذه الفكرة تقول لك يعني احنا مقصرين في حق مين - 00:09:16
يعني فعلا يعني كنا نرى مدمن المخدرات كنا نرى كذا كذا لان واحد هو بيقول لك انا باعمل حرام ربنا يتوب علي عشان كده ايها

الاخوة نحن الان ندعو الى العقيدة بمعنى الانحياز لربنا. اللي ربنا يقول له يا فلان خليك مع ربنا على طول اوعى تسيبه - 00:09:35
اكتر من كده بقى اللي هو الدعوة للالتزام وانه يصلي ويصوم يا رب يا رب المتبرجة تتحجب ويا رب اللي تارك الصلاة يصلي انما لو ما

بيعملوش كده مش هنخليه يفلت من العقيدة كلها. لان احنا طول عمرنا بنشتغل على الملتزمين او اللي عايزينهم يلتزموا. لو ما
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استجابوش للالتزام يبقوا مش - 00:10:00
تبعنا. مين بقى اللي بيلعب عليهم برة؟ اللي بيبعدهم اكتر والمثل اللي ضربته لكم النهاردة الضهر هكرره. لو انت قدام موزف في بنك

موظف في بنك ربوي زمان كان يقول لك انا والله ربنا يتوب علينا من الربا اللي احنا فيه ده - 00:10:24
وهو بيعمل ربا بس عارف دلوقتي فلسفوها له بقى وقعدوها له وطلعوها له بطريقة تانية فبقى هو يجادلك ده مش ربا ولا حاجة ايه

يعني ده مش الشيخ سيد طنطاوي ال مش ربا. والشيخ ما اعرفش مين قال مش ربا - 00:10:43
وربا ليه؟ طب اقنعني. يا ابني يا حبيبي انت ما لك انت الاول احفز قرآن وسنة واعرف اصول الفقه ازاي بتستدل من شيء على شيء

عشان تعرف اناقشك ده انت لسة الابجديات مش عارفها - 00:11:02
فتحول من يا اخواني تحول من كان يعصي بالامس الى انه الان مش متألم من المعصية. مين السبب؟ انتم انا احنا اللي سبناهم لما

لقيناهم مش راضيين ييجوا معنا الجامع. سبناهم علشان الناس تلعب في عقولهم - 00:11:17
ده وقت ان احنا نرجع نكلم الناس انه سبك مني خليك مع ربنا اللي انت بس قل له يا رب انا تبعك يا رب وده عهد بينك وبين ربنا

لوحدك انا مش عايز منك حاجة - 00:11:39
يا ريت تصلي يا ريت تصوم يا ريت انما العهد ايها الاخوة - 00:11:53
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